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gd 

Kenneth Hennion bestuurder 

   

 

1 Verslag vorige vergadering 

De raad van bestuur keurt het verslag goed van de vergadering van 12 oktober 2022. 

 

2 Actualiteit / cijfers 

2.1 Maandstatistieken Uitzicht januari-oktober 2022 

De raad van bestuur neemt kennis van de crematiestatistieken van Uitzicht in de periode 

januari-oktober 2022. Uitzicht verzorgde in die periode 3.656 crematies. Uitzicht verzorgde 

verder 365 afscheidsdiensten en 134 koffietafels. 
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3 Werking 

3.1 Verslag VNOC-directievergadering 07/11 

De raad van bestuur hoort verslag van de directeursvergadering van het Verenigd Netwerk 

van Openbare Crematoria (vzw VNOC) op 07 november laatst. 

Op die vergadering wisselden de directies hun ervaringen uit omtrent 

- Energie-inflatie en de impact op dienstprijzen crematies 

- Klimaatacties in het perspectief van Green Deal 

- Toekomstambities voor de VNOC 

3.1.1 Energie-inflatie 

De meeste crematoria zijn op vandaag geconfronteerd met exponentieel hoge gasprijzen. 

Uitgezonderd de crematoria van Brugge en Hasselt, die nog met een vast energiecontract 

zitten. Alle crematoria overwegen prijsstijgingen van ordegrootte 10% 

De VNOC-crematoria spraken af om een nieuwe marktbevraging te organiseren onder 

energieleveranciers, met een bijzondere nadruk op de mogelijkheden om flexibel in te spelen 

op marktopportuniteiten. Een gegroepeerde aanpak blijft hier belangrijk. In groep kunnen we 

immers heel wat meer volume vragen, aan goedkopere tarieven. 

3.1.2 Klimaatacties VNOC-crematoria 

De raad van bestuur neemt kennis van de verschillende klimaatacties die overwogen worden 

bij de collega-crematoria binnen het VNOC. 

3.1.3 Toekomstambities VNOC 

De noodzaak tot schaalvergroting binnen het VNOC is reëel. De energietransitie noodzaakt tot 

krachtenbundeling. Ook het nieuwe decretaal kader zal van de openbare crematoria een 

sterke positie vragen tegenover de schaalvergroting in de private uitvaartsector. 

Ook op vlak van kostenefficiëntie kan schaalvergroting significante voordelen bieden. 

Anderzijds willen de individuele crematoria hun lokale bevoegdheid en autonomie behouden 

zien. 

Binnen deze gegevenheden zoeken de VNOC-directies naar een afgewogen bundeling van de 

ondersteunende diensten in een ‘shared services center’. 

Voorjaar 2023 voorziet het VNOC een algemene bijeenkomst met directies en voorzitters om 

over de ambities naar schaalvergroting breed te debatteren. 

3.2 Studie Ingenium Energietransitie 

De raad van bestuur neemt kennis van het finale studierapport van Ingenium mbt de nodige 

energietransitie. 
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Ingenium berekende dat we in de komende 7 jaar een investeringspakket van ca. 4,8 mio 

euro moeten tegemoet zien, als we willen beantwoorden aan de Green Deal doelstellingen op 

vlak van CO2-reductie en energiebesparingen. 

4 Statutaire werking: verlenging bestaansduur Psilon 

De raad van bestuur neemt kennis van en bespreekt het eerste ontwerp van motiveringsnota 

omtrent de verlenging van de bestaansduur voor Psilon. 

De raad suggereert enkele tekstuele aanpassingen. 

Tegen volgende vergadering (30 nov.) moeten we kunnen komen tot een finaal rapport  

De raad van bestuur vraagt om de modaliteiten bij eventuele uittreding grondiger te 

onderzoeken. 

 

5 Varia 

Nihil 

 

6 Rondvraag 

Nihil. 

 

7 Volgende bijeenkomst 

Woensdag 30 november 2022 om 18u 

Bestuursvergadering in zaal Horizon 

 

 

 

 

Jan Sabbe Jo Neirynck 

directeur  voorzitter 

secretaris RvB 


